
/ Αντίδραση Σημίτη για us τροπολογίες

5συν1 ιππότε8..
για τα ρουσφέτια

^(αιτελικώχ θα αποφασίζει ο κ. Κ. Γείτοναν

^ανώΐώβ^^α; .

?^ί^ωπεΙό;δ;1^
γ^^Στιε16 και eras 23 Οκτωβρίου 19 
'. '•γίνονται οι δημοτικέε εκλογέε και ο 
•■’Ήάγκαλοε δεν καταφέρνει να κερδί-

πα-

σει στον Δήμο Αθηναίων απένανη στον 
Δ. Αβραμόπουλο, έχονταε κάνει μια 

' προεκλογική εκστρατεία υπόδειγμα...
npos αποφυγήν. Ανάμεσα eras δύο Κυ- 
ριακέε συνάντησε για τελευταία φορά 

. τον Α. Παπαν^ρέου κατ’ ιδίαν. Ενα πεί
ραμα απέτυχε εν τη γενέσει του. Κα- 
νέναε δεν μπορεί να βεβαιώσει ποια 
θα ήταν η συνέχεια αν ο Θ. Πάγκαλοε 
είχε κερδίσει τιε εκλογέε. Πολλοί ό- 
μωε τη μαντεύουν.

Η αποτυχία του καθόλου δεν ενό-

Εδοργισμένοε με υπουργούε και βουλεσιέε που 
καταθέτουν σωρηδόν τροπολογίεε - ρουσφέτια 
\Υΐα να ικανοποιήσουν τοπικιστικά, συντεχνιακά αι

τήματα, αλλά και αιτήματα ψηφοφόρων, ο πρωθυ- 
πουργόε κ. Κ. Σημίτηε άττησε όλεε οι τροπολογίεε, 
προτού κατατεθούν, να τίθενται υπ’ όψιν του γραμ- 
ματέωε του Υπουργικού Συμβουλίου κ. Σ. Κοσμίδη, 
του νομικού συμβούλου του κ. Γ. Παπαδημητρίου 
και να ενημερώνεται ο κ. Απ. Κακλαμάνηε. Για ό- 
σεε τροπολογίεε συνεπάγονται οικονομικό κόστοε 
θα ενημερώνονται οι κκ. I. Παπαντωνίου και Ν. Χρι- / 
στοδουλάκηε, ενώ τη συνολική ευθύνη θα έχει ο / 
υπουργόε Επικραιείαε κ. Κ. Γείτοναε. > ΓΕΛ. KV !

χλησε την «ομάδα Σημίτη». Αντιθέτωε 
στιε 2 Νοεμβρίου 1994 συγκαλείται - 

. μυστικά πάντα - η δεύτερη πανελλα
δική σύσκεψη στελεχών/Αυτή τη φο- 

Γ ρά είναι 24 άτομα και στην ομάδα έ- 
. χούν προστεθεί οι Γ. ΕΕάρχου, Δ. Κα-

ραγιαννάκοε; Σ. Κοσμίδη^ και κά
ποιοι άλλοι. Εν συνεχεία θα αναλάβουν 
να μυήσουν στο Δίκτυο επιμέρουε ο- 
μάδεε του ΠαΣοΚ. Ο Γ. Σακελΐων θα 
φέρει τουε I. Παπαδημητρίου και Μ. 
Τσελεντή από τη Νεολαία.

Η πιο σημαντική προσχώρηση ό- 
μωε θα είναι αυτή των συνδικαλιστών. 
Ο Κ. Σημίτηε κάλεσε στο σπίτι του στην 
οδό Αναγνωστοπούλου τον Ρ. Σπυ- 
ρόπουλο και τον Χρ. Πρωτόπαππα, 
που ανέλαβαν να επεκτείνουν το Δί
κτυο στον συνδικαλιστικό χώρο. Σε λί- 
γεε εβδομάδεε στη «συνωμοσία» θα 
προσχωρήσουν οι Χρ. Πολυδωγό- 
πουλοε, I. Κουτσούκοε, Δ. Κουσε- 
λάε, η Πόπη Τσουκάτου και ο πρώ
ην πρόεδροε τηε ΓΣΕΕ Λ. Κανελλό- 
πουλοε που ήδη έκανε για λογαρια- 

\σμό τηε «ομάδαε Γεννηματά» κάποι- 
εεσυγκεντρώσειε συνδικαλιστών στην, 
ταβέρνα «Σώκοε» στον Βύρωνα. /
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Εξοργισμένος ο Πρωθυπουργός από τη «βροχή» τροπολογιών, όρισε επιτροπή ελέγχου για τον περιορισμό τους

5+1 «ΐϊτπότεβ» για τα... ρουσφέτια
Ε

Εοργισμένο5 με τη συ
μπεριφορά υπουργών 
και βουλευτών, που α
ποδέχονται ή καταθέτουν συλ- 

λήβδην τροπολογίεε-ρου- 
οφέτια και ενδίδουν σε 
απήμεπα συντεχνιών και μαν
δαρίνων του ευρύτερου δη
μόσιου τομέα, εμφανίστηκε 
xOes στη συνεδρίαση του Υ
πουργικού Συμβουλίου ο πρω- 
Ounoupyos κ. Κ. Znprms. Εί-

Ρεπορτάζ
Λλκοπουλος:

χε προηγηθεί έντονο «διά
βημα» από τον Πρόεδρο Tns 
BouXns κ. An. Κακλαμάνη 
που ζήτησε να σταματήσει αυ
τό το απαράδεκτο φαινόμενο 
και να ενεργοποιηθεί παλαι- 
ότερη απόφαση του Πρωθυ
πουργού για περιορισμό των 
τροπολογιών, που κατατίθε
νται κατά κανόνα σε άσχετα 
νομοσχέδια, npos εξυπηρέ
τηση Tns εκλογικές πελατεί
ες βουλευτών και υπουργών 
και συνήθωε σε συνεννόηση 
μεταξύ tous.

Ο κ. Σημπη5 επέστησε την 
προσοχή των υπουργών τονί
ζοντας ότι "δεν μπορούμε να 
ενδίδουμε σε οποιοδήπστε αί
τημα και να δίνουμε την ε
ντύπωση ότι υποκύπτουμε σε 
ομάδεε πίεσηε». Δεν παρέ- 
λ£ΐι|ιε μάλιστα να επικρίνει κατ 
tous βουλευτές που καταθέ
τουν τροπολογίεε «για να βο
λέψουν τα γραφεία τουε», 
ενώ αναφέρθηκε και eras a- 
έιώσειε ιπελεχών των ΔΕΚΟ 
να αυξήσουν ns αποδοχέβ

' Ειδικά για ns προσλή- 
τόνισε με έμφαση ότι 

«οεν πρέπει να καλλιεργού
νται προσδοκίεε και σε κάθε 
περίπτωση πρέπει να προη
γείται εξονυχιστικά έλεγχοε».

Ο Πρωθυπουργ05 ζέπησε, 
σε αυστηρό τόνο, να τίθενται 
όλε5 οι τροπολογίεβ των υ- 
πουργάτν, προτού κεπεπεθούν, 
υπόψη του γραμματέα του Υ
πουργικού Συμβουλίου κ. Σ. 
Κοσμίδη και του νομικού του 
συμβούλου κ. Γ. Παπαδημη- 
τρίου «και να ενημερώνεται 
απαραπήτωε ο κ. Κακλαμά- 
νηε». Για ooes τροπολογίεε 
συνεπάγονται οικονομικό κό- 
oros, θα ενημερώνεται ο υ- 
πουργόβ Εθνικές OtKovopias 
κ. I. Παπαντωνίου και ο υ- 
φυπουργ03 Οικονομικών κ. 
Ν. Χριστοδουλάκηβ. Τη συ
νολική ευθύνη για ns τροπο- 
λογίεκ των βουλευτών θα έχει 
ο υπουργ05 EniKpenelas κ. Κ. 
Γείτονα5, που θα κρίνει not
es μπορούν να κατατεθούν. 
«Για οποιαδήπστε διχογνω
μία σε αυτό το θέμα θέλω να 
ενημερώνομαι προσωπικώε» 
επεσήμανε ο κ. Σημϊπς.

Το βασικό θέμα του Υ
πουργικού Συμβουλίου ήταν 
η μεταναστευπκή πολιτική, επί 
ms onoias έγινε δεκτή ύστε
ρα από συζήτηση η εισήγηση 
ms υπουργού Εσωτερικών κυ- 
pias Βάσωε Παπανδρέου, 
που θα αναλάβει να συντονί-

Ο Πρόεδρος 
της Βουλής 
κ. Α. Κακλαμάνης 
έκανε έντονο διάβημα 
για να σταματήσει 
η «βροχή» τροπολογιών

οει ns διυπουργικέε δραστη- 
ρισιπτεε για την εκπόνηση του 
απαηούμενου νομοθετικού 
πλαισίου npos ανημετώπιση 
του προβλήματοΒ. Ιδιαίτερο 
ενδιαφέρον παρουσίασε η

Ο γραμματέας
του Υπουργικού Συμβουλίου
κ. X. Κοσμίδης 
θα ενημερώνεται 
για ης τροπολογίες 
που θα κατατίθενται

as κ. Γερ. Λρσέντς αναφέρ
θηκε eras επίπτώσειε του φαί· 
νομένου στα σχολεία. Ο υ- 
πουργοΒ Epyaoias κ. Μιλτ. 
Παπαϊωάννου και ο υφυ- 
πουργό5 κ. Χρ. Πρωτόπαπα5

κανόνεε και ανέλαβε να συ- 
νεργασθεί στενά με τον υ
πουργό Εθνικές Αμυνες κ. A. 
Τσοχατζόπουλο για τη στε- 
γανοποίηση τοιν συνόρων. 0 
αναπληρωτές υπουργόε Εξω
τερικών κ. Γ. Κρανιδιώτηε 
παρουσίασε τα θέματα ιθαγέ
νειες και ο υπουργόε Δικαιο- 
σύνη5 κ. Ευ. Γιαννόπουλοε 
μίλησε για την κατάσταση που 
δημιουργείται eras φυλακέε. 
Ο κ. Σημτπς ενημέρωσε το Υ
πουργικό Συμβούλιο και για 
ns επαφέε του με tous πολι- 
ηκούε αρχηγούε και σημείεο- 
σε όη η πλέον ενδιαφέρουσα 
πρόταση κατατέθηκε από τον 
πρόεδρο του Συνασπισμού κ. 
Ν. Κωνσταντόπουλο, εν α
ναθέσει με τον πρόεδρο ms 
ΝΔ κ. Κ. Καραμανλή.

Εντύπωση προκάλεσαν επα 
μέλη του Υπουργικού Συμ
βουλίου τα θερμά λόγια μετά 
οποία αναφέρθηκε ο Πρωθυ
πουργός eras δραστηριότητεε 
του κ. Τσοχατδόπουλου σχε-

ΒΟΥΛΗ

Ρεπορτάζ 
Β. Χιοτηχ

πρόταση του υπουργού Ανά- 
rrtuEns κ. Ευ. Βενιζέλου, ο ο- 
noios συνέδεσε τη μετανα- 
στειπική πολπική με ns επί 
μέρουε παραμέτρουβ ms.

0 υπουργόε Επικράτειες κ. 
Κ. Γείτονες σημείωσε όη δεν 
πρέπει να συγχέεται η μετα- 
ναεηευπκή πολπική με την κα
ταπολέμηση Tns εγκληματι- 
κότηταε, πράγμα που 
σημείωσε και ο Πρωθυπουρ- 
γόε, ενώ ο υπουργόε Παιδεί-

αναφέρθηκαν ans διαδικα- 
σίεε χορήγηση5 πράσινηε 
κάρτες. ; ··

Ο υπουργόε Εθνικές Οικο
νομίες κ. Γ. Παπαντωνίου α· . 
ναφέρθηκε ans φορολογικέε 
παραμέτρουε του θέμσιοε. Ιδι- 
αιτέρω5 σχολιάστηκε η συ- 
στημστική παρουσίαση του 
προβλήματοΒ από τον υ
πουργό Δημόσια5 ΤάΕηε κ. 
Mix. Χρυσοχοίδη, ο onoios 
ζήτησε να τεθούν σταθεροί

τικά με το Κοσσυφοπέδιο, κα
τά την ενημέρωση για την 
προχθεσινή επίσκεψή του 
στην περιοχή. Τέλες, σε ό,η 
αφορά ns διακοπέ5 των υ
πουργών, ο κ. Σημπτς όρισε 
ας ημέρα επιστροφές tous τη 
17η Αυγούστου το αργότερο, 
ενώ ο ίδιες αναχευρησε χθεε 
για την Κρήτη, από όπου θα 
μεταβεί αύριο στο Σαράγεβο 
και από εκεί θα επιστρέφει 
στη Σίφνο.

Αλλά αυτοί επιμένουν...

Η
ενιολή που έδωσε χθε$ ο Πρωθυπουργόε npos τα μέλη του Υ
πουργικού Συμβουλίου να περιορίσουν ns τροπολογίε5, ίσωε να 
μην είναι άσχετη με την εικόνα που αντίκρισε ο ίδιοε ο κ. Κ. Σημϊτηε 
προσερχόμενοε xf)es am Βουλή. Στον ίδιο άροτρο που συνεδρίαζε το Υ

πουργικό Συμβούλιο, συνεδρίαζε και η Εππροπέι Δημόσιαε Διοίκησηε 
για να επεξεργαστεί το νομοσχέδιο που προβλέπει μονιμοποίηση των 
συμβασιούχων υπαλλέιλων αορίστου χρόνου και οι τροπολογίε5 συ- 
νιασσόταν με ρυθμό... πολυβόλου.

Παρά τη ρητή δέιλωση ms υπουργού κυρίες Βάσεις Παπανδρέου 
όη δεν θα δεχθεί καμία τροπολογία, ο αριθμ05 των τροπολογιών που 
κατατέθηκαν από βουλευτέ5 έερθασαν ns 45 ζητώνταε την πρόσληψη 
στο Δημόσιο κάθε KamYopias συμβασιούχων υπαλλήλων αλλά ωε και 
κάποιων πρώην βουλευτών. Στον διά
δρομο έξω από mv εππροπή, αλλά 
και στα γραφεία των κομμάτων δη- 
μιουργήθηκε για τον ίδιο λόγο ένες 
πρωτεκρανήε συνωστισμ05 από συν-
δικαλιστικού5 ερορεΐ5 κάθε κλάδου, οι οποίοι πολιορκούσαν κάθε βου
λευτή που αντίκριζαν ζητώνταε την υποστήριξή του. Από τον αριθμό 
και το περιεχόμενο των τροπολογιών που κατεπέθηκαν στη συνέχεια, 
αντιλαμβάνεται εύκολα κανείε ότι ελάχιστοι ήταν οι βουλευτέ5 που αρ- 
νήθηκαν να συνυπογράψουν τροπολογίεε αντιμετωπίζονταε με ειλι
κρίνεια tous ενδιαφερομένουε, ενώ οι περισσότεροι προτίμησαν τον 
εύκολο δρόμο ms ψηφοθηρίαε αναλαμβάνοντα5 δεσμεύσειε που γνείι- 
ρίζαν ότι δεν μπορούν να εκπληρώσουν. Ωσπου να ολοκληρωθεί η συ
νεδρίαση του Υπουργικού Συμβουλίου και να γίνουν γνωεπέε οι εντο- 
λέε του Πρωθυπουργού για τη δρασακή μείωση των τροπολογιών, 
κατεπέθηκαν περίπου είκοεη τροπολογίεβ από βουλευτέε όλων των κομ ■ 
μάτων που πρότειναν τη μονιμοποίηση 260 ιιπάμενων συνοδείιν και 
ερροντιστών ms Ολυμπιακές, κάποιων άλλων συμβασιούχεον που ερ
γάστηκαν στον ΟΠΑΠ, στον EOT και στο ΤΕΒΕ, τη μετάταξη υπαλλήλΐιΐν 
από δημόσιοις οργανισμούε σε υπουργεία, mv προνομιακή μεταχεί- 
ριση κάποιων ανηδημάρχων και ανπνομαρχών και mv οικονομική ε
νίσχυση των εκπροσώπων των τοπικευν συμβουλίων.

Ποιες προτάσεις κατέθεσε η υπουργός Εσωτερικών κυρία Βάσω Παπανδρέου για τους μετανάστες

Τι συζητήθηκε στο Υπουργικό Συμβούλιο

Η κυρία Βάσω 
Παπανδρέου, 
είδε 
ης προτάσεις 
της για την 
μεταναστευπκή 
πολπική 
να γίνονται 
δεκτές

, Ιδρυση και λεπουργία Ελληνικών Γραφεί-
JlI ων Ευρέσεος Epyaoias ans χώρε3 απ' 

,, όπου προέρχονται οι οικονομικοί μετανάστεε, 
η καταγραφή των μεταναστών που υπάρχουν ■ 
στη χώρα pas με παράλληλη παροχή δικαι- 
ώματο5 απόκτηεπς εκ νέου πράσιντς K0pias 
εργασίες, η εκπόνηση προγραμμάτων για 
εποχική απασχόληση των μεταναστών και η 
ελεγχόμενη εισροή εργαπκού δυναμικού, βάσει 
των δεδομένων ms αγορά$ epyaoias κατά

τίθενται μια περιοριστική πολπική αποθάρ- 
puvons Tns παράνομηε μετανάστευσή και 
η διατήρηση του προσωρινού κατ’ αρχήν χαρα
κτήρα ms. Os εκ τούτου, αναμένεται να προω
θηθούν δη lepels συμερωνίε5 παροχές βοήθει- 
as (οικονομικής και τεχνικές) σε χώρε5 
προέλευση3 των μεταναστών και επιλεκηκέι 
μεταναστευπκή πολπική συνδυασμένη με mv 
εξωτερική πολπική ms xeiipas ώστε να διοχε
τεύεται επωφελώς η μεταναστευπκή πίεση από

τομέα και γεωγραφική περιο
χή, θα είναι τα κύρια χαρα- 
κπιρισπκά ms νέα3 μετα- 
νασιεντικές πολπικές, όπω$

Ρεπορτάζ -
Δ. Νικολλκοιιουλος

ορισμένε5 xcopes μέσα από 
προγράμματα εποχικές εργα
σίες. Η Ιδρυση και λεπουρ
γία ενόε δικτύου Ελληνικών

μεταναστών. Τέταρτον, ennv ανάληψη πρωτο
βουλιών για mv κοινωνική ένταξή tous στην 
ελληνική κοινωνία.

Η υπουργόε Εσωτερικών, Δημόσιαε Διοι
κητής και Αποκέντραχπς θεωρεί όη στο πλαί
σιο Tns νέες μεταναστευτική5 πολπικι’ς είναι 
ανάγκη να αλλάξει και η πολιτική Tns ιθαγέ- 
veias. Σε μια νέα πολπική για την ιθαγένεια 
το βασικό κίνητρο για mv απόκτησέι ms, άπας 
είπε, θα πρέπει να είναι η πραγματική διάθε-
ση και η αποδεδειγμένη ικανότητα του 
υποψηφίου για ένταξη στην ελληνικέ) κοινω
νία. Οι διαδικασίε5 διαπίεπωεπς αυτών των 
εποιχείων θα είναι η προσωπική συνέντευ-

Γραφείων Ευρέσεας Εργα- Εη των υποψηφίων σε ειδική εππροπή, ηπροκύπτει από την εισήγη- Γραφείων Ευρέσεας Εργα- Εη των υποψηφίων σε ειδική εππροπή, η
on ms υπουργού Εσωτερικών, Δημόσιες Διοί- oias στς xibpes ems (κατόπιν διμερείιν συμερακ συμπλήρεοση αναλυτικού ερωτηματολογίου 
Knons και Αποκέντρωσή κυρίες Βάσας νκϋν) που θα συνεργάζονται με τον ΟΑΕΔ όσον κτλ. Γιατου5ομογενεί5θαθεσιπτίθείηδυνα-
Παπανδρέου στη χθεσινή συνεδρίαση του 
Υπουργικού Συμβουλίου. Η κυρία Παπανδρέου, 
μιλώνταΒ στα μέλη του Υπουργικού Συμβου
λίου, κατέστησε σαφέ5 ότι σήμερα είναι 
αναγκαία η διαμόρφωση μιες συνεκτικές μετα-

νιών) που θα συνεργάζονται με τον ΟΑΕΔ όσον 
αφορά τη ζήτηση epyaoias εκτιμώνται ας η
πλέον ενδεδειγμένη λύση.

Παράλληλα, το Υπουργικό Συμβούλιο 
έκανε αποδεκτές τς προτάσες ms κυρίες 
Παπανδρέου, που αποβλέπουν: Πρώτον,

κτλ. Για tous ομογενείβ θα Οεσιπσθεί η δυνα-
τότητα απόκτηεπς ελληνικού διαβατηρίου 

ν παράλληλα με τη διατήρηση ths ιθαγένεια5
Tns xriipas προέλευσή και θα προωθηθούν 
διμερείε συμφωνίεε για βοήθεια σις ελλη- 
νικέ-s κοινότητε5 κτλ.

ναστειπικές πολπική5 σε μακροπρόθεσμη 
βάση, που θα λαμβάνει υπόψη τη μεταβολή 

,. των δεδομένεον. Τούτο διότι το υπάρχον θεσμι
κό πλαίσιο (νόμοε 1975/1991) θεωρείται 
ανεπαρκέ$ και απηρχαιωμένο, ενώ έχει 

. επικριθεΙ για ανπσυνταγμαηκέ5 και αντίθε-
Tes |ΐε την Ευρωπαϊκή Σύμβαση Δικαιωμάτων 
του ανθρώπου διατάΕες.

Ειδικότερα, eos npos τον έλεγχο του μετα- 
ναστευτικού ρεύμεποΒ, eos προϋποθέσες

am διαμόρερευση ενιαΙα3 πολπικές για άδει- 
es εργασίαε ομογενών - μεταναστών - 
προσφύγων ώστε να υπάρχει εικόνα ms 
εισροές στην αγορά εργασίες. Δεύτερον, στη 
θέσπιση κι νέπρων επιστροφές am χώρα προέ- 
λειχπς, όπος είναι η αναγνώριση των ασερα- 
λιστικών εισφορών και δικαιωμάτων που 
απέκτησαν στη χώρα pas. Τρίτον, στη δημι
ουργία κέντρων υποδοχήε μεταναστών και 
στην υπογραερή συμερωνιών επανεισδοχές των

Επιδίωξη Tns κυβέρνησπ5 είναι ακόμη η 
μεταναστευτική πολιτική να αποτελέσει 
αντικείμενο του Συμερώνου Σταθερότητα3 
στα Βαλκάνια, ενώταιποχρόνωε θα επιδιεο- 
χθεί να ενταχθε) ω$ βασικό στοιχείο και σιη 
διαδικασία προσέγγιοη5 των χωρών προέ 
λευση5 των μεταναστών με την Ευρωπαϊκή 
Ενωση, έτσι ώστε να διαμορφωθούν ενιαί
οι όροι και κανόνεΒ αντιμετώπιοη5 του 
προβλήματοΒ.


